
Zápis
z jednání školské rady

Gymnázia Frýdlant nad Ostravicí

Datum:  9.10.2020
Místo konání:  Gymnázium Frýdlant nad Ostravicí

Přítomni:
Mgr. Pavlína Rymlová (za pedagogický sbor)

Mgr. Jan Lukša (za pedagogický sbor)                      

Ing. Kateřina Cholevová (ze zástupců nezletilých žáků)

Bc. Bohdan Velička (ze zástupců nezletilých žáků) 

Prof. Ing. Petr Noskievič, CSc. (za zřizovatele)                      

Mgr. David Pavliska (za zřizovatele)                                   

Hosté:

Ing. Petra Schwarzová, ředitelka

Program:

1. Projednání a schválení Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2019/20.

2. Aktuální činnost školy

3. Různé

Ad1.) Paní ředitelka gymnázia seznámila Školskou radu s Výroční zprávou o činnosti 

školy za školní rok 2019/20.

Všichni členové Školské rady dostali zprávu předem elektronicky emailem, měli 

možnost se s ní seznámit. Předseda ŠR shrnul základní informace charakterizující 

činnost školy a dosažené výsledky v období, které dokladuje výroční zpráva.

V rámci rozpravy paní ředitelka doplnila informace o průběhu minulého školního 

roku s ohledem na omezení vlivem pandemie, informovala o situaci v realizaci 

projektů, ve kterých jsou alokované prostředky na mobility, které nelze realizovat. Se 

souhlasem DZS budou prostředky využity k nákupu výkonnější výpočetní techniky 

umožňující práci s virtuální realitou.

Školská rada projednala a schválila předloženou výroční zprávu všemi hlasy 

přítomných, nikdo se nezdržel. 



Ad 2.) Ředitelka gymnázia Ing. Petra Schwarzová informovala ŠR o aktuální situaci 

na gymnáziu:

 V současné době je škola v režimu stanoveném epidemiologickými 

opatřeními. V záři byla škola v karanténních opatřeních a v důsledku toho se 

využilo 5 dnů ředitelského volna (bez výuky). 

 V současné době 2 třídy nižšího stupně dochází na prezenční výuku, vyšší 

stupeň gymnázia se účastní distančně.

 Kraj přidělil 60 000 Kč na notebooky.

 Podzimní prázdniny jsou prodloužené o dva dny, dny prázdnin jsou bez 

výuky.

 Projekty …

 Pedagogický sbor – .

Ad 3.) Různé – v různém nebyly projednávané žádné body.

 

Prof. Ing. Petr Noskievič, CSc.

Předseda školské rady


